

I.C.J.

Communiqué 59/35
(unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice has been communicated to the Press:

On 3 August 1959 the President of the International Court of Justice made an Order directing the removal from the Court's list of the case concerning the Aerial Incident of 27 July 1955 (United Kingdom *v.* Buglaria), which had been brought before the Court on behalf of the Government of the United Kingdom by an Application filed in the Registry of the Court on 22 November 1957.

The Hague, 18 August 1959.

C.I.J.

Communiqué 59/35
(non-officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, ont été mis à la disposition de la presse:

A la date du 3 août 1959, le Président de la Cour internationale de Justice a rendu une ordonnance prescrivant la radiation du rôle de la Court de l'affaire relative à l'Incident Aérien du 27 juillet 1955 (Royaume-Uni *c.* Bulgarie) qui avait été introduite devant la Cour au nom du Gouvernement du Royaume-Uni, par requête enregistrée au Greffe de la Cour le 22 novembre 1957.

La Haye, le 18 août 1959.
